
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 4ll202l

XLI Sesja w dniu 30 listopada2}Zl

Obrady rozpoczgto 30 listopada2}2l o godz. 09:00, azakonczono o godz. l3:56 tego samego

dnia.

W posiedzeniu wziglo vdzial22 czlonkow.

Obecni:

l. radny Pan .lacek Bulawa
2. radny Pan Piotr Czarnecki
3. radny Pan .Tanusz Dgbczyriski
4. radna Pani Mariola Gawlowska
5. radny Pan Andrzej Goigbieski
6. radny Pan Krzysztof Grz4dziel
7. radna Pani Joanna Hofman-Kupisz
8. radny Pan Jaroslaw Hupalo
9.radnaPani@
10. radny Pan Piotr Kowal
I l. radny PanKrzysfiof Kowalski
12. rcdny Pan Stanislaw Krzemieniewski
13. radny Pan Zbigniew' Lewandowski
14. radny Pan Krystian l-uczak
15. radny Pan Jezef-Mazierski
16. radna Pani Wanda Muszalik
17. radny Pan Arkadiusz Piasecki
18. radna Pani Elzbieta Rutkowska
19. radna Pani Ewa Szczepariska
20 . r adna Pani Malgo rzata S4r mariska
21. radny Pan Daniel-Te$asz
22. radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski
23. radna Pani Katarzyna Zargbska
24. radny Pan .Tanusz Zi6lkowski
25. radny Pan Piotr Zw'olinski

Ad. 1

Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otwor4'l obrady XLI sesji Rady

Miasta Wioclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpcow

Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani4 Domicelg Kopaczewsk4, Pani4 Monikq
Jablorisk4, Sekretarza Miasta Pani4 Wieslawg Konopczyriska, Skarbnika Miasta Pani4

Honoratg Baranowskq a takae zebranych na sali dyrektor6w Wydzial6w Urzgdu Miasta,



radnych Rady Miasta VIII kadenc.f i oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w obradach a tak2e

wszystkich,ktorzy za pomoc4 sieci Internet obserwui4 obrady.

Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, iZ sesja transmitowana jest w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta Wloclawek. Linki do transmisji udostqpniane s4 na

stronie intemetowej miasta.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, 2e na stan 25

radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu jest 18 radnych,

azatem obrady sesyjne rv dniu 26 pa2dziernika br. s4 prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XLI sesji Rady Miasta stanowi zal4cznik do protokolu'

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XL sesji

Rady Miasta Wioclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 26 pu2dziemika202l roku, z
kt6rym radni mogli sig zapoznac i wnieSi ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupelniefi.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, i2 wraz z zawiadomieniem o obradach
dzisiejszei sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad. W zwi4zku z tym otwieraj4c
dyskusjg w tej kwestii zwrocil sig do radnych z zapytaniem czy wnosz4 zmiany do porz4dku
obrad.

Radni nie wnieSli zmian do zaproponowanego porz4dku obrad komisji.

Natomiast Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e uwzglgdniaj4c proSbg Prezydenta
Miasta zglasza wniosek o rozszerzenie porz4dku w punkcie 18 o uchwalg w sprawie wyrahenia
zgody na przystqpienie i realizacj Q przez Gming Miasto Wloclawek projekt6w
wsp6lfinansowanych w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dawa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020 w ramach Osi Priorytetowej 1l Wzrost
aktywnoSci spolecznej - zawodowei mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju,
Dzialanie 1 1.1 Wl4czenie spoleczne naobszarach objgtych LSR, w ramach naboru ru 4lGl202l
ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenie
grantu .

Przedmiotowy projekt uchwaly uzyskal opinig komisii stalej, zatem zostal spelniony lvym6g
$ 55 Statutu Miasta.

Glosowano wniosek w sprawie:

rozszerzenia porzqdku obrad XLI sesii w pkt. l8 - o Uchwalg w sprawie wyralenia zgody na
przyst4pienie i realizaciE przez Gming Miasto Wloclawek projektow wsp6lfinansowanych w
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata
2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej 1l Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowej
mieszkaric6w objgtych Lokalnymi Strategiami Rozwoju, DziaLanie 1LI W4czenie spoleczne
na obszarach objgtych LSR, w ramach naboru nr 4lGl202l ogloszonego ptzez Stowarzyszenie
Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenie grantu..

Wyniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0. WSTRZYMUJE SII: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 7



W)'niki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, JanuszDgbcryhski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4dziel, Piotr Kowal, Krrysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski. Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgoruata Szymafska,

Stanislaw Wawrzonkoski. KatarzynaZargbska, .lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (7)

Joanna Hofman-Kupisz, .laroslaw Hupalo, Agnieszka.lura - Walczak, Zbigniew Lewandowski,
Krystian tr uczak, J6zef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze obrady
XLI sesji Rady Miasta w dniu 30 listopada202lr. odbywai sig bgdE wedlug porz4dku obrad
uwzgl gdniaj 4cego przyjety wni osek.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wo.itkowski przedstawil Radzie Miasta informacjE z dzialalno6ci
miasta w okresie migdzysesy.inym, ti. od dnia 26 pa2dziernika 202lrr.czyli od ostatniej sesji

Rady Miasta do dnia 30 listopada202lr., kt6ra przedstawia sig nastEpuj4co:

Prezydent Miasta zakomunikowal, 2e miesi4c listopad uptyn4l pod znakiem w1'darzef o
charakterze Swi4t oraz uroczystoSci i imprez zwi4zanych z obchodami Narodowego Swigta
NiepodlegloSci. DwadzieScia szeS6 os6b kwestowalo 31 paLdziernika i I listopada na

Cmentarzu Komunalnym przy al. Chopina na rzecz odnowy historycznych nagrobk6w we
Wloclawku. Zebrana w tym roku kwota to blisko l3 tysigcy zlotych. Organizatorem kwesty
jest Komitet Spoleczny Odnowy Historycznych Nagrobk6w we Wloclawku. Dnia 10 listopada
w Klubie ,,Stara Remiza" odbyl sig koncert patriotyczny: "Dla Naszej Niepodleglej", kt6ry
zainaugurowal tegoroczne obchody Narodowego Swigta NiepodlegloSci. Natomiast w dniu 1l
listopada odbyty sig: uroczystoSi przy Pomniku Zolnierza Polskiego na placu WolnoSci, msza

Sw. za OiczyznE w bazylice katedralnej orazX Og6lnopolski Festiwal Piosenki Ojcry2nianej
w Centrum Kultury Browar B. W dniach 4-5 listopada 2021 r, goszczono we Wloclawku
uczestnik6w wizyty studyjnej poSwigconej rewitalizacji. Podzielono sig z pracownikami
urzgd6w miast i gmin z wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego swoj4 wiedzE, dobrymi
praktykami oraz doSwiadczeniami. Uczestnicy wizyty studyjnej wzigli udzial w wykladach i
warsztatach, jak r6wniez w spacerze po obszarze rewitalizacji. W serwisie
rewitalizacja.wloclawek.eu mozna obejrzei prezentacje poSwigcone poszczeg6lnym
zagadnieniom. W dniu 10 listopada 2021 r. podpisana zostala umowa na budowg
Interaktywnego Centrum Fa.jansu. Dzialanie realizowane jest w ramach Gminnego Programu
Rewitalizacji Wioclawka. Nowoczesna plac6wka, w kt6rej nacisk polo2ony zostanie na
promocjg lokalnych tradycji, historii oraz sztuki juZza rok powstanie w budynku dawnego
Banku Gdariskiego przy ul. Zabiei 2. Na realizacjq tej inwestycji Wloclawek uzyskai ponad l1
milion6w zlotych dofinansowania z RPO Wojew6dztwa Kuiawsko-Pomorskiego. Warto3c
calego zadania obe.imuj4cego realizacjg rob6t budowlanych oraz aran?acjg wngtrz i zakup
wyposaZenia placowki. to prawie osiemnaScie milion6w zlotych. Wykonawc4jest konsorcjum
wloclawskich firm: KA-BO Karol Borkowski i Zaklad Budowlanv MS-BUD. 25 listopada



przekazany zostal plac budowy. Dnia 25 listopada zawarto umowy na przebudowg ulicy
Zelazne Wody i ulicy Armii Krajowej. Obydwa zadania zrealizuje konsorcjum firm
DROGTOM i LUX-DOM. WartoSc brutto umowy na przebudowE ul. Zelazne Wody od ul.

Zytniej do ul. Ostrowskiej wynosi prawie 417 tys. zlotych, natomiast urnowa na przebudowq

ul. Armii Krajowej od ul. Zytniej do ul. LeSnej opiewa na ok. 845 tys. zl. Termin realizacir
obydwu zadah to 60 dni kalendarzowych od daty zawarcia umowy. Od 15 listopada
prowadzony jest nabor wniosk6w na mieszkania przy ul. Celulozowej. Dokumenty mozna

sklada6 w lJrzgdzie Miasta Wloclawek przy Zielonym Rynku llrl3 w Biurze Obslugi

Mieszkaric6w, na stanowisku Wydzialu Gospodarowania Mieniem Komunalnym. Nab6r
zostanie zamknigty 14 stycznia 2022 r. Dnia 18 listopada 2021 r. w Centrum Kultury Browar
B. odbylo sig Wloclawskie Forum OrganizacjiPozarzqdowych. Byla to znakomita okazja do

wymiany doSwiadczefi pomigdzy samorz4dem a organizacjami pozarzqdowymi. Dzigki takiej
plaszczy2nie wsp6lpracy mo2liwe iest nie tylko wzajemne informowanie sig o planowanych

kierunkach dzia\ania, wymiana doSwiadczet'r, promocja dobrych przyklad6w, Q7ry teL

upowszechnianie dobrych praktyk, ale r6wnie2 podnoszenie kwalifikacji przedstawicieli
wloclawskich organizac.ii pozarz4dowych. Zakoncryla sig realizacja tegorocznej edycji
program6w polityki zdrowotnej dla senior6w. Ze szczepien przeciwko grypie sezonowej

wykonywanych w prz.vchodniach Mieiskiego Zespolu Opieki Zdrowotnej skorzystaly ponad

trzy tysi4ce wloclawian w wieku 65+. W programie szczepiefi przeciwko pneumokokom
realizowanymprzezMieiski Zespol OpiekiZdrowotnei iZesp6l Przychodni Specjalistycznych,
wziglo udzial stu piqidziesigciu senior6w. Na ten cel z bud2etu miast wydatkowanych zostalo
152,5 tys. zl. Oba programy bgd4 kontynuowane w przyszlym roku. Prezydent Miasta
przypomnial. ze w Hali OSiR przy al. Chopina caly czas funkcjonuje Punkt Szczepiet'r

Powszechnych przeciwko covid-I9. W listopadzie zaszczeplly siE w tym miejscu okolo dwa
tysi4ce os6b. Realizowany jest r6wnieL rz4dowy program bezplatnych szczepieri przeciwko
grypie dla os6b dorostych. Obecnie szczepienia s4 realizowane w Powszechnym Punkcie
Szczepief w Hali OSiR. Mo2na sig teZ zaszczepic w Przychodni na Plantach i w Niepublicznym
Zakladzie Opieki Zdrowotnej AMIMED przy ul. Wiejskiej. Zgodnie z posiadan4 informacj4 od
8 grudnia bezplatne szczepienia przeciwko grypie bEd4 wykonywane takze w punkcie we
Wzorcowni i w punkcie przy ul. Zbiegniewskiej 14. W zwiqzku z pogarszaj4c4 sig sytuacj4
epidemiolo giczn4 w plac6wkach oSwiatowych, na wniosek dyrektor6w, po uzyskaniu
wlaSciwej Opinii Powiatowej Stacii Sanitamo-Epidemiologicznej we Wloclawku, codziennie
wyralanajest zgoda na zawieszenie zajgc w trybie stacjonarnym dla wskazanych oddzial6w.
Uczniowie w takich przypadkach realizuj4 podstawg programow4 z v,,ykorzystaniem technik
na odlegloS6. Proces edukacyjny przebiega bez zakl6ceri. Prezydent Miasta poinformowal, 2e

24 listopada 2021 r. wydal Zarz4dzenie w sprawie okreslenia ogrwiczeri w wykonywaniu
zadah przez lJrz4d Miasta Wloclawek w stanie epidemii. Wr6cono do sprawdzonych i
wygodnych dla interesant6w, zasad funkcjonowania. Chodzi jednak nie tylko o wygodg
polegaj4c4 na wczeSniejszym umawianiu sig z urzgdnikami w danych sprawach, ale przede

wszystkim o bezpieczefistwo. Od dnia 25 listopada 2021 r. interesanci przyjmowani s4 w
budynkach ratusza przry Zielonym Rynku l1/13, przy ul. 3 Maja 22i prry ul. KoSciuszki 12po
uprzednim um6wieniu wizryW telefonicznie lub elektronicznie. Zarz4dzeniem z dnra 22

listopada 2022 r. ogloszony zostal konkurs ofert na wyb6r realizatora programu in vitro dla
mieszkaric6w miasta Wloclawek w 2022 i 2023 roku. Na realizacjE programu zaplanowaliSmy
lqcznie trrysta tysigcy zlotych, w tym 150 tys. w 2022 r. i 150 tys. w 2023 r. Ostateczny termin
skladania ofert w tym konkursie uplywa 8 grudnia 2021 r. W ramach projektu budZetu
obywatelskiego na 2021 r. zakupiono cztemaScie wideo laryngoskopow. Urz4dzeniate zostaly
przekazane do Wojewodzkiego Szpitala Specjalistycznego. Po przeszkoleniu trafily do lekarzy
i ratownik6w medycznych na Szpitalny Oddzial Ratunkowym oraz w karetkach. Koszt ich
zakupu wyni6sl 150 t)'s. zl. W listopadzie i grudniu odbywaj4 sig zbi6rki odpad6w



wielkogabarytowych z poszczegolnych osiedli Wloclawka. Przed nami jeszcze zbi6rki w
kolejne soboty: 4. 1l i l8 grudnia. Dnia ll listopada br. w ramach cyklu Vladislavia Cross

odbyl sig Bieg NiepodlegloSci. Organizatorem cyklu iest Wloclawski Klub Biegacza
Maratoriczyk, prrry wsparciu Gminy Miasto Wloclawek. W wydarzeniu wziglo udzial 121

zawodnik6w. W dniach l4-19 listopada odbyty sig Mistrzostwa Polski Senior6w w Boksie
Walbrzych 2021. Na podium stangli wloclawianie, stypendySci Miasta. Srebro zdobyla Kamila
KapuSciriska, natomiast br4zowy medal przypadl Kamilowi Slendakowi. MedaliSci trenuj4 we
Wloclawskim Klubie Bokserskim ,,Start". Wydzial Komunikacji uruchomil System

Elektronicznej Rezerwac.ii Wizyt, dostgpny na stronie rezerwacje.wloclawek.eu. Rezerwacja
moze byc dokonana najwczeSniej na siedem dni przed planowanym terminem wizyty,
najp62niej w dniu planowanej wiryty, po wyborze odrgbnego terminu dla kazdej ze spraw.

Inteligentne przejScia dla pieszych powstaly przy ul. Gajowej na skrz.vzowaniu z ul. Zurawi1
oraz przy ul. Celulozo'*ej. System inteligentnego przejScia dla piesz-vch to zintegrowane ze

sob4: aktywne elementy odblaskowe, czujniki ruchu, oprawy LED oraz aktywne znaki D6. W
momencie wykrycia pieszego, elementy te zaczynajq pulsowac, a oprawy LED w 100%
doSwietlai osobE. Koszt dw6ch wybudowanych obecnie przejSi to: 69 tys. zl - ul. Gajowai 64

tys. zl - ul. Celulozowa. Zakoirczony zostal tegoroczny nab6r wnioskow na wymianq Zrodel
ciepla w budynkach mieszkaniowych jednorodzinnych we Wioclawku. Do ratusza wptynqty
134 wnioski o dofinansowanie wymiany nieekologicznych piec6w. kwota dotacji dla
benefrcjenta to 4 tysi4ce zl. Aktualnie rozliczylo sig 85 beneficjent6w. W dalszym ci4gu moZna
korzysta6 z dotacji z rzqdowego programu ,,Czyste Powietrze". Pre4'dent Miasta zaprosil w
pi4tek 3 grudnia o godz. 16.00 na plac WolnoSci, na kt6rym nast4pi inauguracja tegorocznej
iluminacji. Nastgpnie Srviqteczny korow6d przejdzie na Zielony Rynek, gdzie rozpocznie sig,

trwaj4cy do niedzieli 5 grudnia Wloclawski Jarmark Bo2onarodzeniowy. W tym roku
zdecydowano o zmianie tradycyjnego miejsca Swi4tecznych jarmarkow, czyli placu WolnoSci
na Zielony Rynek, poniewaZ w tei lokalizacji jest wigcej miejsca. a tym samym - w dobie
pandemii - istnieje mozliwoSc zachowania wigkszego dystansu. Na koniec Prezydent
zaapelowal do wszystkich Paristwa: dbajmy o siebie nawza.iem, o swoich bliskich, korzystajmy
ze szczepien przeciw covid-19 i 2yczmy sobie du2o zdrowia.

Po zakoriczonym lvyst4pieniu Prezydenta Miasta, Przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl
dyskusjg nad przedstawion4 informacj4 zwracaiqc jednoczeSnie uwagg, aby pytania nie
odbiegaiy od zagadnien przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyczyly przedstawionej
informacji z dzialalnoici w okresie migdzysesyjnym.

W dyskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz Dgbczyriski
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radna Pani Elzbieta Rutkowska
- radny Pan Piotr Czamecki
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski

Ad.3
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wloclawek na202l
rok.

Ad.4
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognory Finansowej
na lata 2021-2035.



Wprowadzenia do Uchwaly zmieniaj4cei uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta
Wloclawek na202l rok oraz Uchwaly zmieniaj4ce uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2021-2035 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska,
omawia.i4c l4cznie zmiany wprowadzone w obydwu pro.iektach uchw'al zar6wno po stronie
wydatk6w jak i dochodow w r6znych dzialach budzetu oraz w Wieloletniei Prognozie
Finansowej na lata 2021-2035. Zmiany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach
wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zlo2one przez poszczeg6lne wydzialy jak r6wniez w
wyniku przesunigcia Srodk6w wynikaj4cychzzaistnialychpotrzeb. W WPF urealnione zostaly
dochody oraz wydatki oraz zaktualizowany zostal v,rykaz przedsiEwzigi wieloletnich.

Nastgpnie przedstawione zostaiy opinie komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalejRady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2021 rok
rozpatrzyla oraz porytywnie zaopiniowala Komis.ia Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta.
Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna KatarzynaZargbska.

TakZe uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2021-2035 rozpatrryla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna
Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2021 rok.

Wyniki glosowania

ZA:13, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: 6, BRAK Gtr,OSU: 1, NIEOBECNI:

Wyniki imienne:

zA (13)

.Iacek Bulawa, .Toanna Hofman-Kupisz, .laroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymafiska, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katar 4 na Zar gbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwo li nski

WSTRZYMUJ4 SrE (6)

Piotr Czarnecki, .Ianusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski



BRAK GLOSU (l)

Krzysztof Grz4dziel

NIEOBECNI (5)

Agnieszka Jura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Krystian tr-uczak, Jozef Mazierski, Daniel
Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata202l-2035.

Wvniki qlosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 6, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

zA (14)

Jacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata
Szymariska. Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwolinski

WSTRZYMU.TE SrE (6)

Piotr Czarnecki, Janusz DEbczyhski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski

NTEOBECNT (s)

Agnieszka Jura - Walczak. Zbigniew Lewandowski, Krystian tr-uczak, Jozef Mazierski, Daniel
Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.5
Uchwala w sprawie okreSlenia wysoko5ci stawek podatku od nieruchomoSci.

Przedmiotowy projekt uchwaly dotyczEcy podniesienia wysokoSci stawek podatku od
nieruchomoSci przedstawiala Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta informuj4c o



przyczynach zmiany ich wysokoSci oraz skutkach finansowych z tego tytuiu dla bud2etu miasta
w nadchodz4cym roku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci rozpatrzyla oraz
pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocii Miasta. Opinig w tej sprawie
przedstawi la P rzewo d nicz4ca Ko m i sj i radna Katar zy na Zarg b ska.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz Dgbczyriski

Wobec wyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod
glosowanie ww. proiekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie okreslenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci.

Wvniki slosowania

ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMU.fE SIQ: 1 , BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI: 5

W)'niki imienne:

zA (t3)

Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Wanda Muszalik,
Arkadiusz Piasecki, ElabietaRutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymanska, Stanislaw
Wawrzonkoski, Katar zy na Zar gbska, Janusz Zi 6lkowski, Piotr Zwo li riski

PRZECTW (5)

Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski

wsrRZYMU.rE SrE (l)

Jacek Bulawa

BRAK GLOSU (I)

Mariola Gawtowska



NIEOBECNI (5)

Agnieszka.lura - Walczak, Zbigniew Lewandowski, Krystian tr-uczak. Jozef Mazierski, Daniel
Tobjasz

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzajEc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostaLapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Uchwala w sprawie przyst4pienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru polo2onego pomigdzy ulicami:
Mielgciriskq, Brzezinow4 i Pawi4.

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly' zaprezentowala Pani

Jolanta Stariczak-Bromirska Dyrektor Wydzi alu Urbani styki i Architektury.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatrui4cej ww. zagadnienie'

Opinia Komisji stalej Radr" Miasta

Uchwaiq w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru poloZonego pomigdz.v ulicami: Mielgcirisk4,

Brzezinow4 i Pawiq rozpafiT;rla oraz porytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Pani

Katarzyna Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru polo2onego pomigdzy ulicami: MielQcit'rsk4,

Brzezinowa i Pawia.

Wyniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIQ: 0, BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (20)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki. .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,

.Toanna Hofman-Kupisz" .Taroslaw Hupalo, Piotr Kowal Krrysrtof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski. Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta



Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymanska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna
Zar Ebska,.Tanusz Zi 6lkowski, Piotr Zwol iriski

BRAK GLOSU (l)

Krzysztof Grz4dziel

NIEOBECNI (4)

Agnieszka .Tura - Walczak, Krystian N-uczak, Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o u,ynikach

glosowania. stwierdzajqc ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7
Uchwala w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru poloZonego pomigdzy terenami leSnymi

oraz ulic4 BaSniowl.

Przedmiotowe zagadnienie iak w uzasadnieniu do projektu uchwa\' zaprezentowala Pani

Jolanta Stariczak-Brom irska Dyrektor Wydzialu Urbani sty ki i Architektury.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie'

Opinia Komisji staiei Rad)' Miasta

UchwalE w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru polozonego pomigdzy terenami leSnymi oraz

ulic4 BaSniow4 rozpatrzyla oraz porytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Pani

Katarzyna Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan .Tanusz DEbczyriski

Wobec wyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia mieiscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru polo2onego pomigdzy terenami leSnymi oraz

ulic4 BaSniow4.
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Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.TE SIQ: 0, BRAK GLOSU: I , NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (21)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N,uczak. Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymariska, Stanislaw
Wawrzonkoski, KatarT na Zargbska, Janusz Ziolkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (1)

Krzysrtof Kowalski

NTEOBECNT (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podj gta pr zez Radg Mi asta w zaproponowanym brzmi en i u.

Ad.8
Uchwala w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru polo2onego w rejonie ulic: Polnej i Zielnej.

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do proiektu uchwall' om6wila Pani Jolanta

Stariczak-Bromirska Dyrektor Wydzialu Urbanistyki i Architektury.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie'

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru polo2onego w rejonie ulic: Polnej i Zielnel

rozpatrzyla oraz pozltywnie zaopiniowala Komisia Bud2etu, Rozwoju i Promocii Miasta.

Opinig w te.l sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komis.ii radna Pani Katarzyna Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta poddat pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

ll



Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyst4pienia do sporzqdzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru poto2onego w reionie ulic: Polnei i Zielnei.

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf : 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,

Krzysztof GrzEdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krrysrtof
Kowalski, Stanisiaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N'uczak, Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska.Malgorzata Sz-vmafska,

Stanislaw Wawrzonkoski. KatarzvnaZarebska. .lanusz Ziolkowski, Piotr Zwoliirski

NIEOBECNI (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miastapoinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podj gta przez Rad g Miasta w zaproponowanym brzmi en i u.

Ad.9
Uchwala w sprawie sprostowania i ujednolicenia pisowni istniej4cych nazw ulic i plactiw

we Wloclawku.

Wprowadzenia do zagadnienia bgd4cego tematem przedlozonej uchwaiy dokonala Pani

Angelika Wyr4bkiewicz Dyrektor Wydzialu Kultury, Promocji i Komunikacji Spoiecznej'

Nastgpnie przedstawiona zostaia opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie sprostowania i ujednolicenia pisowni istniej4cych nazw ulic i plac6w we

Wloclawku rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opinig w tej

sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Pan .Tanusz Zi6lkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowil., 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.
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Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie sprostowania i uiednolicenia pisowni istniej4cych nazw ulic i plac6w we

Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0. WSTRZYMU.TE SII: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA(22)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,

Krzysztof Grz4dzie\, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krrysrtof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Sz.vmariska,

Stanislaw Wawrzonkoski. KatarzynaZargbska, .lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (3)

Agnieszka Jura - Walczak. Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podj gta przez Rad g Mi asta w zaproponowanym brzmi en i u.

Ad. l0
Uchwala w sprawie szczegrilowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz

rodzajriw i wysokoSci okresowych sfypendi6w sportorvych za osi4gnigte wyniki sportowe.

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonal Pan tr-ukasz Pszcz6lkowski Dyrektor

Wydzialu Sportu i Turystyki.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatrujEcej ww. zagadnienie'

Opinia Komisii stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie szczegolowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania otaz rodzaj6w i

wysokoSci okresowych stypendi6w sportowych za osi4gnigte wyniki sportowe rczpa'.rrylaoraz
pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opinig w tej sprawie przedstawil

Przewodnicz4cy Komisji radny Pan .lanusz Zi6lkowski'

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjE nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.
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Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie szczeg6lowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaj6w i
wysokoSci okresowych stypendi6w sportowych za osi4gnigte wyniki sportowe.

Wyniki qlosowania

ZA:22, PRZECIW: 0. WSTRZYMU.IE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA(22)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski,
I{rzysrtof Grz1dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo. Piotr Kowal, Krrysilof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krvstian I-uczak, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska,
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarrynaZarEbska, Janusz Zi6tkowski, Piotr Zwolifski

NIEOBECNI (3)

AgnieszkaJura - Walczak. Jozef Mazierski, Daniel Tobiasz

Po zakortczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ze wzglEdow technicznych po zakonczeniu procedowania nad ww. punktem porz4dku obrad
Przewodnicz4cy Rady Miasta oglosil l0 minutow4 przerwg w obradach.

Przerwa w obradach XLI sesji Rady Miasta

Wznowienie obrad po przerwie

Ad. 11

Uchwala w sprawie w1'ra2enia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Wloclawskim
w celu ustalenia prz)'gotowania, realizacji i finansowania pnedsigwzigcia pod nazw4

,,Budowa drogi w przebiegu ulicy Sryszkowej."

Szczeg6lowego wprowadzenia do przedloZonego projektu uchwaly wraz z prezentacjq
multimedialn4 dokonal Pan Krzysztof Kukucki Zastgpca Prezydenta Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie wyra2enia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Wloctawskim w
celu ustalenia przygotowania, realizacji i finansowania przedsigwzigcia pod nazw4 ,,Budowa
drogi w przebiegu ulicy Szyszkowej" rozpatrzyla oraz porytywnie zaopiniowala Komisja
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Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy
Komisii radny Pan Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz Dgbczyriski
- radny Pan Krzysztof Grz4dziel
- Pan Krzysztof Kukucki Zastgpca Prezydenta Miasta.

Wobec wyczerpania zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyraZenia zgody nazawarcie porozumieniaz Porviatem Wloclawskim w
celu ustalenia przygotorvania, realizacji i finansowania przedsigwzigcia pod nazw4 .,Budowa
drogi w przebiegu ulicy Szyszkowej.".

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0. WSTRZYMUJE SII: 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 3

W)'niki imienne:

zA (22)

.Tacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4dziel, .Ioanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krryszlrof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Kr-vstian \-uczak, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska. Malgorzata Szymafiska,
Stanislaw Wawrzonkoski. KatarzvnaZarcbska. Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliiski

NIEOBECNI (3)

Agnieszka .Tura - Walczak. Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 12

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie utworzenia jednostki budietowej pod nazw4
Miejski Zarzqd Infrastruktury Drogowej i Transportu we Wloclawku oraz nadania jej
statutu.

Prezentacji przedmiotowego zagadnienia dokonal Pan Pawel Zylelewicz Dyrektor Wydzialu
Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii.
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Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji staleiRady Miasta

Uchwalq zmieniaj4cq uchwalg w sprawie utworzeniaiednostki budzetowej pod nazw4 Miejski
Zarz4d Infrastruktury Drogowej i Transportu we Wloclawku oraz nadania jej statutu
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisii radny Pan Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w spraw-ie:

Uchwaly zmieniaj1cej uchwalg w sprawie utworzeniaiednostki budzetowej pod nazw4 Miejski
Zarz4d Infrastruktury Drogowej i Transportu we Wloclawku oraz nadania jej statutu.

Wyniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysrtof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tr-uczak, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymafska,
Stanisiaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, .Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
giosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 13

Uchwala w sprawie powierzenia Powiatowi Wloclawskiemu organizacji publicznego
transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasaZerskich o charakterze
u2ytecznoSci publicznej.

Prezentacji przedmiotowego zagadnienia dokonat Pan Pawel ZyZelewicz Dyrektor Wydzialu
Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii.
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Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stateiRady Miasta

UchwalE w sprawie powierzenia Powiatowi Wloclawskiemu organizacji publicznego

transportu zbiorowego rv powiatowych przewozach pasaZerskich o charakterze uryrccznoSci
publicznej rozpatrzylaorazpozytywnie zaopiniowala Komisia Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Pan Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie powierzenia Powiatowi Wloclawskiemu organizacji publicznego
transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasazerskich o charakterze uZyteczno5ci
publicznej.

Wvniki slosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (22\

.lacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlow'ska. Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz1dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosiaw Hupalo. Piotr KowaI, Krzysrtof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian \-uczak, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska,Malgorzata Szymariska,
Stanislaw Wawrzonkoski. KatarzvnaZarebska. .lanusz Zi6lkowski. Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego giosowania uchwala
zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 14

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie okreSlenia prrystankdw komunikacyjnych
bgd4cych wlasno5ci4 lub zarz4dzanych przez Gming Miasto Wloclawek, udostgpnianych
dla Operator6w i PrzewoZnik6w oraz w sprawie okreSlenia warunkriw i zasad korrystania
z tvch obiekt6w.
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Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonal Pan Pawel ZyZelewicz Dyrektor Wydzialu Dr6g, Transportu Zbiorowego i Energii.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji staleiRadv Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie okreslenia przystankow komunikacyjnych bgd4cych

wlasnoSci4 lub zarzqdzanych przezGming Miasto Wloclawek, udostEpnianych dla Operator6w
i Przewo2nik6w oraz '* sprawie okreSlenia warunk6w i zasad korzystania z tych obiekt6w
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Pan Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaiy.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniaj4cej uchwalg w sprawie okreSlenia przystank6w komunikacyjnych bgd4cych

wlasnoSci4lub zarz4dzanych przezGming Miasto Wloclawek, udostgpnianych dla Operator6w
i Przewoznik6w oraz w sprawie okreSlenia warunk6w i zasad korzystania ztych obiekt6w.

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 1, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

W),niki imienne:

zA (21)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian l-uczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Mal.gorzata Szymariska, Stanislaw
Wawrzonko ski, Katar zy na Zarybska, Janusz Zi6lkowski, Pi otr Zwoliriski

WSTRZYMUJE SrE (l)

Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (3)

Agnieszka.Tura - Walczak. Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad. 15

Uchwala w sprawie zloLenia wniosku o udzielenie zezwolenia na utworzenie oddzialu
przygotowania wojskowego w IV Liceum Ogrilnoksztalcqcym we Wloclawku
wchodzqcym w sklad Zespolu Szkril nr 4 im. K.K. Bacryriskiego we Wloclawku, ul.
Kaliska 108.

Projekt uchwaly w przedmiotowej sprawie zaprezentowala Pani Agnieszka Bialopiotrowicz
Dyrektor Wydzialu Edukacj i.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Rady Miasta

Uchwalg w sprawie zlolenia wniosku o udzielenie zezwolenia na utworzenie oddzialu
przygotowania wojskowego w IV Liceum Og6lnoksztalc4cym we Wloclawku wchodzEcymw
sklad Zespolu Szkol nr 4 im. K.K. Baczyfiskiego we Wioclawku, ul, Kaliska 108 rozpatrzyla
onz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opinig w tej sprawie przedstawila
Przewodnicz4ca Komisii radna Pani Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisii PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Krzysztof Grz4dziel

Wobec wyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie zlolenia wniosku o udzielenie zezwolenia na utworzenie oddzialu
przygotowania wojskowego w IV Liceum Og6lnoksztalc4cynr we Wtoclawku wchodzqcymw
sklad Zespotu Szk6l nr 4 im. K.K. Baczynskiego we Wloclawku, ul. Kaliska 108.

Wvniki glosowania

ZA: 14, PRZECIW: I, WSTRZYMUJE SIQ: 5, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 3

W)'niki imienne:

zA (r4)

Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof
Kowalski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa
Szczepanska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .lanusz Zi6lkowski, Piotr
Zwolinski
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PRZECTW (l)

Krzysrtof Grz4dziel

WSTRZYMUJ4 SrE (s)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .lanusz Dgbczynski,
Lewandowski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Kowal, Malgorzata Szymanska

NTEOBECNT (3)

Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew

Agnieszka.Tura - Walczak. Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 16

Uchwala w sprawie okre5lenia jednostek bud2etowych, kt6re mogg gromadzid dochody
na wydzielonym rachunku dochodriw, Lrfidel tych dochod6w i ich przeznaczenia oraz
sposobu i trybu sporz4dzania planu finansowego dochodriw i wydatkriw nimi
finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do pro.iektu uchwaly dokonala Pani
Agnieszka Bialopiotrorvicz Dyrektor Wydzialu Edukacji.

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stale.i Radv Miasta

Uchwalg w sprawie okreSlenia iednostek
wydzielonym rachunl<u dochod6w, Zrodel
trybu sporzEdzania planu finansowego
dokonywan'ra zmian w tym planie oraz
zaopiniowala Komisja Edukacii. Opinig w
radna Pani Wanda Muszalik.

budzetowych, kt6re mog4 gromadzii dochody na
tych dochod6w i ich przeznaczenia oraz sposobu i
dochod6w i wydatkow nimi finansowanych,
ich zatwierdzania rozpatrzyla oraz pozytywnie
tej sprawie przedstawila Przewod nicz4ca Komisj i

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Z uwagi na brak zgloszeri do udzialu w dyskusji nad procedowanym zagadnieniem,
Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod glosowanie ww. projekt uchwaly.
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Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie okreSlenia jednostek
wydzielonym rachunku dochod6w, 2rodel
trybu sporz4dzania planu finansowego
dokonywaniazmian w t-vm planie oraz ich

Wvniki glosowania

budzetowych, kt6re mog+ gromadzic dochody na

tych dochod6w i tch przeznaczenia oraz sposobu i
dochod6w i wydatkow nimi finansowanych,

zatwierdzania.

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SII: 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo. Piotr Kowal, Krrysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tr uczak, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepat'rska,Malgoruata Szymafiska,
Stanislaw Wawrzonkoski. KatarzynaZarsbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (3)

Agnieszka.Tura - Walczak. Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 17
Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wloclawek do
projektu pn. ,,Ponadnarodowa MobilnoSd Uczni6w" Fundacji Rozrvoju Systemu
Edukacji w ramach grantu pt. ,,Muzyczna kuchnia" realizowanego z Srodk6w
Europejskiego Funduszu Spolecznego Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja
Rozwrij (PO WER), OS priorytetowa IV-Innowacje spoleczne i wsprilpraca
ponadnarodowa, Dzialanie - 4.2 P rogramy m obiln oSci pon ad n arodowej.

Projekt uchwaty w przedmiotowej sprawie przedstawiony zostal przez Pani4 Agnieszkg
Bialopiotrowicz Dyrektora Wydziaiu Edukacj i.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Rady Miasta

Uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na przystqpienie Gminy Miasto Wloclawek do projektu
pn' ,,Ponadnarodowa MobilnoSi Uczni6w" Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji w ramach
grantu pt. ,,Muzycma kuchnia" realizowanego z Srodkow Europejskiego Funduszu
Spolecznego Programu Operacyjnego Wiedza Edukac.ia Rozwoi (PO WER), OS priorytetowa
IV-lnnowac.ie spoleczne i wsp6lpraca ponadnarodowa, Dzialanie - 4.2 Programy mobilnoSci
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ponadnarodowej rozpatrzyla oraz iednomySlnie pozytywnie zaopinio'*'ala Komisja Edukacji.

Opinig przedstawila Przewodntcz4c4 Komisii radna Pani Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie wvra2enia zgody na przyst4pienie Gminy Miasto Wloclawek do projektu
pn. ,,Ponadnarodowa MobilnoSd Uczni6w" Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji w ramach

grantu pt. ,.Muzyczna kuchnia" realizowanego z Srodk6w Europejskiego Funduszu

Spolecznego Programu Operacyinego Wiedza Edukacja Rozw6i (PO WER), OS priorytetowa
IV-lnnowac.je spoleczne i wspolpraca ponadnarodowa,Dzialanie - 4.2Programy mobilnoSci
ponadnarodowej.

Wvniki glosowania

ZA:27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK Gtr OSU: 1,NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (21)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki. .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska. Andrzej Golgbieski,
Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, .laroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanisiaw Krzemieniewski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik. Arkadiusz Piasecki,
Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI_OSU (1)

Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (3)

Agnieszka.Tura - Walczak, Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanynl brzmieniu.

Ad. 18

Uchwala w sprawie wyraienia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projekt6w wsp6lfinansowanych w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Woiew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi
Priorytetowej ll Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkaric6w objgtych
Lokalnymi Strategiami Rozwoju, Dzialanie 11.1 Wlqczenie spoleczne na obszarach
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objgfych LSR, w ramach naboru nr 4lGl202l ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna
Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o powierzenie grantu.

Projekt uchwaly w przedmiotowei sprawie przedstawiony zostal przez Pani4 Agnieszkg
Bialopiotrowicz Dyrektora Wydzialu Edukacii.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie wyrazenia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wlociawek projekt6w wsp6lfinansowanych w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Woiew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej 1l
Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowej mieszkanc6w objgtych Lokalnymi Strategiami
Rozwoju, Dzialanie I1.1 Wl4czenie spoleczne na obszarach objgtych LSR. w ramach naboru
nr 4lGl202l ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o

powierzenie grantu rozpatrrylaoraziednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji.
Opinig przedstawila Przewodnicz4cq Komis.ji radna Pani Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszei do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaiy.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyralenia zgody na przyst4pienie i realizacjg przez Gming Miasto
Wloclawek projekt6w wsp6lfinansowanych w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi Priorytetowej 1l
Wzrost aktywnoSci spolecznej - zawodowei mieszkaric6w ob.jgtych Lokalnymi Strategiami
Rozwoju. Dzialanie I l.l Wl4czenie spoleczne na obszarach objEtych LSR, w ramach naboru
ttt 4/Gl202l ogloszonego przez Stowarzyszenie Lokalna Grupa Dzialania Miasto Wloclawek o
powierzenie grantu..

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 3

W),niki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski,
Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo. Piotr Kowal, Krrysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N.uczak, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska,Malgorzata Szymafiska,
Stanislaw Wawrzonkoski. KatarrynaZarebska. .lanusz Zi6lkowski. Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (3)

^az)



Agnieszka.lura - Walczak, Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakoiczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostalapodjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu,

Ad. 19

Informacja Prerydenta Miasta Wloclawek o stanie realizacji zadafi oSwiatowych w roku
szkolnym 202012021.

W imieniu Prezydenta Miasta Informacjg o stanie realizacli zadan oSwiatowych w roku
szkolnym 202012021 zaprezentowala Pani Agnieszka Bialopiotrowicz Dyrektor Wydzialu
Edukacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruiqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Radv Miasta

Informacjg Prezydenta Miasta Wloclawek o stanie realizacji zada,h oSwiatowych w roku
szkolnym 202012021 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. Opinig
przedstawila Przewodnicz4c4 Komisji radna Pani Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dyskusii wzieli udzial:

- radny Pan Krzysztof Grz4dziel
- radny Pan Janusz Dgbczyriski
- radna Pani ElZbieta Rutkowska
- Pani Monika.Tablonska Zastgpca Prezydenta Miasta
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski Przewodnicz4cy Rady Miasta
- radna Pani Elzbieta Rutkowska (Ad Vocem)
- radny Pan Stanislaw Krzemieniewski
- radny PanKrrysztof Kowalski (Ad Vocem)
- radny Pan Krystian l-uczak
- radny PanKrzysztof Grz4dziel (Ad Vocem)

Wobec wyczerpania zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod
glosowanie Informacjg Prezydenta Miasta Wloclawek o stanie realizacji zadahoSwiatowych w
roku szkolnym 202012021 .

Glosowano w sprawie:

Informacji Prezydenta Miasta Wloclawek o stanie realizacji zadart oSwiatowych w roku
szkolnyrn 202012021.
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Wvniki glosowania

ZA:13, PRZECIW: l, WSTRZYMUJQ SIQ: 8, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (r3)

.Ioanna Hofman-Kupisz, .Taroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Krystian \,:uczak, Wanda
Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska. Malgorzata Sz,vmariska,
Stanislaw Wawrzonkoski. KatarzynaZargbska, .lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

PRZECIW (1)

Krzysztof Grz1dzie,

WSTRZYMUJE srE (8)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski,
Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski

NIEOBECNI (3)

Agnieszka.Tura - Walczak. Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Informacja
Prezydenta Miasta Wloclawek o stanie realizacji zadan o5wiatowych w roku szkolnym
2020 I 202 1 zostala przy,iEta przez Rad E M i asta w przedlozonym brzmi eni u.

Ad.20
Uchwala w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wsprilpracy Gminy Miasto
Wloclawek z organizacjami pozarzqdolvymi oraz podmiotami wvmienionymi w art. 3 ust
3 ustawy z dnia 24 krvietnia 2003r. o dzialalnoSci pozytku publicznego i o wolontariacie,
na rok 2022.

Roczny Program wsp6lpracy Gminy Miasto Wloclawek z organizacjami pozarz4dowymi oraz
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy z dnia 24 kwietnia2003r. o dzialalnoSci
pozytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022 zaprezentowaia Pani Elzbieta Dynarska
Dyrektor Wydzialu Polityki Spolecznej i Zdrowia publicznego.

Opinia Komisji stalei Radv Miasta

Uchwalg w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wspolpracy Gminy Miasto Wloclawek z
organizacjamipozarz4dowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy zdnia24
kwietnia 2003r. o dzialalnoSci po2ytku publicznego i o wolontariacie. na rok 2022 rozpatrzyla
oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia. Rodziny i Opieki Spolecznej.
opinig przedstawila PrzewodniczEc4 Komis.ji radna pani Ewa Szczepariska.
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Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy
glosowanie ww. projekt uchwaiy.

poinformowal, 2e otwiera

Rady Miasta poddal pod

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie uchwalenia Rocznego Programu wsp6lpracy Gminy Miasto Wloclawek z

organizacjami pozarzqdovvymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy zdnia24
kwietnia 2003r. o dzialalnoSci poZytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMU.IE SIQ: O,

W]'niki imienne:

zA (18)

BRAK GLOSU: 4, NIEOBECNI: 3

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw
Hupalo, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian l-uczak,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata
Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwolinski

BRAK GLOSU (4)

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski. Zbigniew Lewandowski

NTEOBECNT (3)

Agnieszka.lura - Walczak, Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakonczeniu procedurv glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego giosowania uchwala
zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.21
Uchwala w sprawie prryjgcia sprawozdania z realizacji "Miejskiego Programu
Rozwi4zywania Problemu i Lagodzenia Skutk6w BezdomnoSci na lata2016-2020".

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly
dokonal Dyrektor Miejskiego Odrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku Pan Piotr Grudzinski.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.
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Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie przyjgcia sprawozdaniazrealizacii "Mieiskiego Programu Rozwi4zywania
Problemu i Lagodzenia Skutk6w Bezdomnorici na lata 2016-2020" rozpatrzyla oraz
jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej.

Opinig przedstawila Przewodnicz1c4 Komisji radna Pani Ewa Szczepanska.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zglosze| do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie prz.vjgcia sprawozdaniazrealizacji "Miejskiego Programu Rozwi4zywania
Problemu i Lagodzenia Skutk6w Bezdomno6ci na Iata2016-2020" .

Wvniki slosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (te)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .lanusz Dgbczyhski, Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-
Kupisz, .Taroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew
Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska,
Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Kataruyna Zargbska,
.lanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK Gr-OSU (3)

Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Piotr Kowal

NTEOBECNT (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Jozef Mazierski, Daniel Tob.jasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego giosowania uchwala
zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.22
Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie wysoko5ci oraz szczeg6lowych warunk6w i
trybu przyznawania i zwrotu zasilku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie,
szczeg6lowych warunk6w przyznawania i odplatnoSci z uslugi opiekur{cze i
specjalistyczne uslugi opiekuricze, z wyl4czeniem specjalistycznych uslug opiekuriczych
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dla os6b z zaburzeniami psychicznymi, szczegrilowych warunk6w czg6ciowego lub
calkowitego zwolnienia z oplat, trybu ich pobierania wraz z autopoprawk4.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnieniaiak w uzasadnieniu do projektu uchwaly wraz
z autopoprawk4 dokonal Dyrektor Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku Pan

Piotr Grudzinski.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie wysokoSci oraz szczegolor,'ych warunk6w i trybu
przyznawania i zwrotu zasilku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie, szczegolowych
warunk6w przyznawania i odplatnoSci za uslugi opiekuricze i specialistyczne uslugi
opiekuricze, z v,rylqczeniem specjalistycznych uslug opiekuriczych dla osob z zaburzeniami
psychicznymi, szczegolowych warunk6w czESciowego lub calkowitego zwolnienia z oplat,
trybu ich pobierania wraz z autopoprawk4 rozpatrzyla oraz .iednomySlnie pozytywnie
zaopiniowaia Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. OpiniE przedstawila
Przewodnicz4c4 Komisji radna Pani Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komis.ii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniajEcej uchwalg w sprawie wysokoSci oraz szczegolowych warunkow i trybu
przyznawania i zwrotu zasilku celowego na ekonomiczne usamodzielnieni e, szczegolowych
warunk6w przyznawania i odplatnoSci za uslugi opiekuricze i specjalistyczne uslugi
opiekuricze. z wyl4czeniem specjalistycznych uslug opiekuriczych dla os6b z zaburzeniami
psychicznymi, szczegirlowych warunk6w czgsciowego lub calkowitego zwolnienia z oplat,
trybu ich pobierania wraz z autopoprawk4.

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK Gtr-OSU: 1, NIEOBECNI: 3

W)'niki imienne:

zA (2r\

Jacek Buiawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski. Krzysztof GrzEdziel,
.Toanna Hofman-Kupisz. .laroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysaof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymariska, Stanislaw
wawrzo nko ski, Katar zy na zar qbska, .lanusz Zi 6lkowski, piotr Zwo I i nski

BRAK GT.OSU (l )
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Mariola Gawlowska

NIEOBECNI (3)

Agnieszka Jura - Walczak, Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakoirczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania. stwierdza.i4c ponadto, ze w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.23
Uchwala w sprawie wvra2enia zgody na prryst4pienie przez Gming Miasto Wloclawek do
projektu pn. ,,Projekt 52",, wsprilfinansowanego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kuiawsko - Pomorskiego na lata2014 -2020,w ramach Osi
Priorytetowej 11 Rozwrij lokalny kierowany przez spoleczno3d, Dzialanie 11.1 Wl4czenie
spoleczne na obszarach objgtych LSR.

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly om6wil Dyrektor
Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku Pan Piotr Grudzifiski.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatrui4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie wyra2enia zgody na przyst4pienie przez Gming Miasto Wloclawek do

projektu pn. ,,Projekt 52", wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojewoddwa Kujawsko - Pomorskiego na lata2014 - 2020, w ramach Osi
Priorytetowej I 1 Rozwoj lokalny kierowany przez spolecznoSc, Dzialanie I l.l Wl4czenie

spoleczne na obszarach objgtych LSR rozpatrzyla oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala
Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej. Opiniq przedstawila Przewodnicz4c4 Komisji
radna Pani Ewa Szczepanska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie uyrazenia zgody na przystqpienie przez Gming Miasto Wloclawek do

projektu pn. ,,Projekt 52", wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020, w ramach Osi
Priorytetowej I 1 Rozw6j lokalny kierowany przez spolecznoSi, Dzialanie I I .1 Wl4czenie
spoleczne na obszarach objgtych LSR.

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK GLOSU: I, NIEOBECNI: 3
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Wvniki imienne:

zA (21)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Andrzei Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel,
Joanna Hofman-Kupisz. .laroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krzysdof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz
Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Stanislaw
Wawrzonk oski, Katar zry na Zar gbska, .lanusz Zi 6lkowski, Pi otr Zwo I inski

BRAK GT,OSU (1)

Mariola Gawlowska

NIEOBECNI (3)

Agnieszka Jura - Walczak,.Tozef Mazierski, Daniel Tobiasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.24
Uchwala w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do procedowanego projektu uchwaly dokonal Przewodnicz4cy Rady Miasta
radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski, kt6ry poinformowal, 2e zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 2
ustawy o samorz4dzie gminnym ustalenie wynagrodzenia dla prezydenta miasta nalezy do

wyl4cznej wlaSciwoSci rady miasta. Problematykg wynagradzaniapracownik6w zatrudnionych
w samorz4dzie na podstawie wyboru reguluj4 przepisy ustawy o pracownikach samorz4dowych
orazrozporz4dzeniaRady Ministr6w w sprawie wynagradzania pracownik6w samorz4dowych.
Wynagrodzenie prezydenta miasta w wysokoSci okreSlonej niniejszym projektem uchwaly
przygotowano zgodni e ztabelq stawek wynagrodzeri dla prezydenta miasta na prawach powiatu
do 300 tys. mieszkaricow. Dodatkowo art. 36 ust. 3 ustawy o pracownikach samorz4dowych
wskazuje, 2e prezydentowi miasta przyslugu.ie dodatek specjalny. Zgodnie zrozporz4dzeniem
dodatek specjalny naleZny.jest w kwocie wynosz4cej 30Ynlqcznie wynagrodzeniazasadniczego
i dodatku funkcy.inego. Poza tym w Swietle ustawy o pracow'nikach samorz4dovvych
prezydentowi miasta prz,vsluguje takze dodatek za wieloletni4 pracg. Ponadto zgodnie z

wlaSciwymi przepisami prezydentowi miasta przysluguj4: nagrody jubileuszowe, dodatkowe
wynagrodzenie roczne oraz odprawy. Bior4c powyzsze pod uwagg. Przewodnicz4cy Rady
Miasta wniosl o podjgcie przez Rade Miasta uchwaly w zaproponowanym brzmieniu.

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalei Rady Miasta

Uchwalg w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Wioclawek rozpatrzyla oraz
pozytywnie zaopiniowala Komisia Bud2etu, Rozwoiu i Promocji Miasta. Opinig przedstawila
Przewodniczaca Komisii radna Pani Katarzvna Zarebska.
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Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan .lanusz Dgbczynski
- radny Pan Krzysztof Grz4dziel
- radny Pan Piotr Kowal
- radny Pan Krystian tr-uczak
- radny Pan .lanusz Dgbczyriski (Ad Vocem)
- radny Pan Jaroslaw Hupalo
- radny Pan Stanislaw Waurzonkoski Przewodnicz4cy Rady Miasta

Wobec wyczerpania zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA: 14, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJQ SIQ: 1, BRAK GLOSU: I , NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (14)

Krzysztof Grz4dziel,Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krystian Luczak,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata
Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

PRZECTW (6)

Piotr Czamecki, Janusz Dgbczyhski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigni eu' Lewandowski

WSTRZYMUJE SrE (l)

.Iacek Bulawa

BRAK GI,OSU (1)

Mariola Gawlowska

NIEOBECNI (3)

Agnieszka.Tura - Walczak, Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz
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Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o nynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podigta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ponadto w tym punkcie porz4dku obrad glos zabral - Pan dr Marek Wojtkowski Prezydent

Miasta, kt6rego wypowiedz zakohczyla procedowanie nad ww. zagadni eniem.

Ad.25
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia zasad przyslugiwania diet radnym.

Przewodnicz4cy Rady Miasta wyiaSnil, 2e na mocy art. 25 ust. 4 ustawy o samorz4dzie

gminnym oraz zgodne z art. I 03 ust. 1 Statutu Miasta Wloclawek na zasadach ustalonl'ch ptzez

radg gminy radnemu przysluguj4 diety oraz zwrot koszt6w podr6zy sluzbowych. Ustawa z dnia
17 wrzeSnia 2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu os6b zajrnuj4cych kierownicze
stanowiska paristwowe oraz niektorych innych ustaw dokonala m.in. zmiany art. 25 ust. 6
ustawy o samorz4dzie gminnym, ustalaj4c 2e wysokoSc diet przysluguj4cych radnemu nie

moze przekroczyc w ci4gu miesi4ca l1cznie 2,4-krotnoSci kwoty bazou'ej okreSlonej w ustawie

budzetowej dla os6b zajmuj4cych kierownicze stanowiska paristwowe na podstawie przepis6w

ustawy z dnia 23 grudnia 1999 r. o ksztaltowaniu wynagrodzen w paristwowej sferze

budzetowej oraz o zmianie niektorych ustaw. .lednoczeSnie w drodze art. 25.ust. 7 ustawy o
samorz4dzie gminnym zobowi4zano Radg Ministrow do okreSlenia maksymalnej wysokoSci

diet przysluguj4cych radnemu. W przypadku Gminy Miasto Wloclawek wysokoSd diet radnego

nie moze przekroczye rc}% 2,4-krotnoSci kwoty bazowej okreslonej w ustawie budZetowei dla

osob zajmuj4cych kierou'nicze stanowiska panstwowe, co w przeliczeniu stanowi kwotE
4.294,60 zl. Maj4c powyzsze na uwadze w drodze niniejszego projektu uchwaly
zaproponowano nastgpuj4cy podzial procentowy ww. kwoty, uwzglgdniaj4c pelnione przez

radnego funkcje w radzie:

- Przewodnicz4cy Rady - 90o ,

- Wiceprzewodnicz4cy Rady oraz Przewodnicz4cy Komisji stal"vch - 80o ,

- Wiceprzewodnicz4cy Komisji stalych - 65o ,

- radni - 60%.
Ponadto zgodnie zart.18 ustawy zdnia l7 wrzesnia 2021r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu

os6b zajmuj4cych kierownicze stanowiska paflstwowe oraz niekt6rych innych ustaw przepisy

- przepisy zmienianych ustaw maj4 zastosowanie do ustalenia wysokoSci diet naleznych od

dnia 1 sierpnia 2021 r. Maj4c na uwadze przedstawione unorrnowania, Przewodnicz4cy Rady
Miasta zwrocil sig do Rady o podjgcie uchwaly w przedlolonym brzmieniu.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia zasad przyslugiwania diet radnym
rozpatrzyla oraz poryrywnie zaopiniowala Komis.ia Budzetu, Rozu'oju i Promocji Miasta.
Opinig przedstawila Przewodnicz4c4 Komisii radna Pani Katarzyna Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjE nad ww. zagadnieniem.



W dvskusii wzieli udzial:

- radny Pan Janusz Dgbczyfiski
- radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski Przewodnicz4cy Rady Miasta
- radny Pan Krzysztof Kowalski
- radny Pan Stanislaw Wawrzonkoski Przewodnicz4cy Rady Miasta
- radny Pan Janusz Dgbczynski

Wobec wyczerpania zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. proiekt uchwaly.

Glosowano w snrawie:

Uchwaty zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia zasad przyslugiwania diet radnym.

Wvniki glosowania

ZA:14, PRZECIW: 6. WSTRZYMII.IE SIQ: l, BRAK GI-OSU: I, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

zA (14)

Krzysztof Grz4dziel,.loanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krystian I'uczak,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata
Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

PRZECIW (6)

Piotr Czamecki, Janusz Dqbczynski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski

WSTRZYMU.TE SrE (r)

.Iacek Bulawa

BRAK GI-OSU (1)

Mariola Gawtowska

NIEOBECNI (3)

Agnieszka.lura - Walczak. Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakohczeniu procedurl' glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzai4c ponadto o 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.26
Uchwala w sprawie podtrzymania stanowiska wyra2onego w Uchwale Nr XXIV/I7412012
z dnia 30 sierpnia 2012 roku w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A. Z. na dzialanie
Prezydenta Miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Przewodnicz4cy Komisji Skarg,

Wniosk6w i Petycjiradny Piotr Zwoliriski, kt6ry przedstawil stanowisko Komisji wypracowane
w procedowanej sprawie.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie podtrzymania stanowiska wyraZonego w Uchwale Nr XXIV/I7412012 z

dnia 30 sierpnia 2012 roku w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A. Z. nadziatanie Prezydenta

Miasta Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0. WSTRZYMUJE SIQ: 5, BRAK GI-OSU: 3, NIEOBECNI: 3

Wvniki imienne:

zA (r4)

Krzysztof Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz,.laroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krystian N.uczak,
Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata
Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .Tanusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

wsTRZYMU.rq SrE (5)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbcryhski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbrgniew
Lewandowski

BRAK Gr_OSU (3)

Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski

NTEOBECNT (3)

Agnieszka.Iura - Walczak, Jozef Mazierski, Daniel Tobjasz

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto ,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta
przyjgla stanowisko w sprawie podtrzymania stanowiska wyrazonego w Uchwale

a,J+



Nr XXIV/17412012 z dnia 30 sierpnia 2012 roku w sprawie rozpatrzenia skargi Pana A. Z. na

dzialarie Prezydenta Miasta Wloclawek.

A.d.27
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Pisemne interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XLI sesji Rady Miasta skierowali:

- radny Pan Janusz Dgbczynski,
- radny Pan Jaroslaw Hupalo,
- radny Pan Krystian Luczak,

Ad.28
Informacje i komunikaty.

Nie zgloszono.

A.d.29
Zamknigcie porz4dku obrad.

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzeniao Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski zakoriczyl obrady XLI sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyty sig w dniu
30 listopada 2021 roku.

Gl6wny
obslugi

Przygotowal(a): Jolanta Skladanowska

Pzygotowano przy programu eSesja.pl
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